



聖堂暨容啟東校長紀念樓參觀申請表

Site visit application form for the School Chapel of President Chi-tung Yung Memorial Building

申請須知 Notes

填寫此表格前，請先於辦公時間內致電預約參觀時段。須於參觀日期最少 5 個工作天前 提出申請：請將填妥之申請表電郵至 yenchoi@cuhk.edu.hk，本院會因應場地檔期而作出適當安排。

Please call our staff during office hours for reservation first before filling in this form. Duly completed application form should be submitted to email: yenchoi@cuhk.edu.hk at least 5 working days before the site visit. Site visit will be arranged according to the availability of venues.

場地於星期一至五開放團體參觀，參觀時段為30分鐘，參觀人數不多於40人。星期六、日及公眾假期休息。

Site visit is available on Monday to Friday，maximum 40 visitors in each section for 30minutes. The venue is closed on Saturdays, Sundays and public holidays.

電話預約 / 查詢 Telephone Booking / Enquiries : ☎ 3943 4017(蔡小姐)/ 3943 4415(蕭小姐)

電郵 Email : ✉ yenchoi@cuhk.edu.hk / sammiesiu@cuhk.edu.hk

辦公時間 office hours : 星期一至五 Monday – Friday
9:00 am – 1:00 pm & 2:00 – 5:30 pm

申請人/團體/機構資料

Information of Applicant/Group/Organization

申請人/團體/機構名稱 Name of Applicant/Group/Organization:

聯絡人姓名 Contact Person:

電話 Telephone:

電郵地址 Email Address:

參觀日期 Site Visit Date:

時間 Time:

參觀人數 Number of Visitors:

團體蓋章(如以團體名義申請者) :

申請人簽署 Applicant Signature :

申請日期 Application Date: